

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I ARBETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
1	<p>1.Etablera väl fungerande analog och digital repeater i Brandbergen.</p> <p>3.Underlag för en enkät via hemsidan skapas och läggs ut på hemsidan. Sammanställning och utvärdering presenteras på ett onsdagsmöte. 8</p>	Nygammal repeatergrupp med Christer, BFC som ansvarig	18	21	V19	<p>Den tillfälliga analoga repeatern driftsatt 10/5! Se separat statusrapport från Christer/BFC. Mail date-rat 2019-05-11.</p> <p>Möjligen som en del i en Strategidag, "Vad vill vi med klubben?". Förslag till agenda samt enkät tas fram av bl a Christer/BFC, Anders/CCA och CG/CTM.</p>
2	<p>Uppgradera mötesrummet i Gålostugan. Förslag i formen av en eller flera skisser med beskrivning skapas av Gun</p> <p>Genomföra Guns förslag</p>	YDQ	6 10	9 16	V23	<p>Guns förslag, bilaga med 10 punkter. 3, 4, 5 är genomfört. Punkten 2 ändras till att Bengt/DCD tvättar gardinerna. 7 ändras till att köpa ett nytt överkast. 1 återstår. CG kollar portabel dator som permanent till AV utrustningen.</p>

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
3	Materialförteckningen uppdateras löpande av FDO. FDO kompletterar listan med U=utrangeras, S=sälja, Spara (Behålla B)	FDO, NUE, DCD, och flera frivilliga från styrelsen			Löpande	Sorteringsbegrepp: Spara, sälja respektive utrangeras (till fyndlådan). Det som ska säljas fotograferas och läggs ut på hemsidan. Sorteringen ska vara återkommande aktivitet för att balansera gåvor mot utrymme.
4	Kontrollera Versatower. Sannolikt inget problem! Men, får ingå i Antenna fieldday, "besiktning". Ska ingå i Antenna field day!	DWK koordinerar resurser NUE, FNV	Q! 2019	26/5	FÖRE 26/5!	Nisse/FNV kontrollerar att vinschen med sin slirbromsfunktion fungerar korrekt samt förses med spärr. Detta för att undvika skador på människor och mast. En handhavande instruktion upprättas hur man sänker/fäller masten samt hur många som ska närvara vid sådana tillfällen.

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
5	Idéunderlag för att marknadsföra SödRa	Anders/CCA	14	18?		Anders/CCA presenterade sina tankar hur vi ska marknadsföra oss. Viktigt att vår logga talar om vad vi gör samt använda den konsekvent. Nästa steg: Förslag på vidareutvecklad logga, placering på hemsidan samt grafisk manual mm. Info nästa möte 11/6 Flagga "Radioamatör" köpes från SSA att användas bla på Fyr och Isbrytarhelgen. Preben/WJH åtgärder.
6						
7						
8						
9						
10						
11						

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
12	<p>Diverse mastarbeten: Bla</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Akuta åtgärder för A3S antennen, Versa-tower. Reparation av rotor samt förbereda montage av den eleverande rotorn. 2. Justering av 80 m dipolen. 3. Justera upphängningen av Loopen. 4. 2020. Planera för ytterligare en Versa-tower 	<p>DCD planerar och koordinerar resurser. Häribland NUE och BMC. DWK har kontakt med trådsdjutarresurs.</p>	26/5.		26/5	<p>Bengt/DCD skapar en arbetsgrupp med bla FDO/Lasse, NUE/Kalle, Leif/DSG, Jan-Olof/IFP, Leffe/BQA. Gruppen listar vad som ska göras och bedömer vilka resurser som behövs i form av kunskap, verktyg/maskiner, material. Bilaga Arbetsplan Bengt/DCD. Datum spikat till 26/5.</p>
13	<p>GDPR åtgärdsplan: Ett personuppgiftsbiträdesavtal återstår att skapa samt upprättas mellan QO och BFC. (Christer hör av sig). Workshop vid tillfälle. Christer återkommer med förslag på datum.</p>	BYO, FBR och BFC	V15		Q2 2019	<p>Förutom upprättade rutiner klagöra hantering för berörda inom QO. Kan vara ex. en workshop. Christer återkommer med förslag på en kvälls eller ½-dagsaktivitet. CTM stämmer av lämplig tid med Christer.</p>

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
14	Hemsidan Sidan kompletteras med Logga, Frekvenslista samt Konditionstabell.	BFC, Christer				<p>Logga ska finnas på hemsidan! Avvaktas till beslut hur vår logga ska se ut. Befintlig eller?</p> <p>Frekvenstabell, Konditionsruta samt löpande införa mervärden/möjligheter enligt tidigare plan.</p> <p>Radannonserna kan börja publiceras NU!</p> <p>Arbetet med auktionssidan är i slutfasen. Som Christer säger "...ska inte dra ut så länge på tiden, men beror lite på vad felet är."</p>
15	AMPRNet Ska detta ingå inom repeatergruppens ansvar? Kan drivas parallellt med repeatergruppens arbete.	IFP och YDQ Vilka och när kan göra fiberdelen?		V39	Januari 2019 Status? Datum?	<p>Tel 10/12. J-O har beställt 6 antenner. Nätet, KTH – TM – Nacka Centrum – Brandbergen - Gålö börjar byggas V51. Antenner levereras under januari! Först därefter börjar man bygga nätet. Tidsutdräkt pga hala tak. Förbered för fiber mellan tänkta antennplaceringen och shacket. Vilka och när?</p> <p>Jan-Olof jagar leverantören för besked!!!</p>

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
16	Sondera möjlighet för bidrag från kommunen avseende köksrenovering.	CGH	13			Sannolikt svårt att få något bidrag från kommunen. Finansieras av oss själva och möjligen tillsammans med stiftelsen? CG/CTM kontaktar kommunen. Rapport nästa möte!

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
17	Prioriterade Gålöatgärder Fastighet: Nya bud!!!!	CG/CTM, Ulf/DWK	V23	Sommaren 2019?		<p>Kommunen godkänner INTE ett småskaligt reningsverk för Vandrarhemmet. Detta innebär att vi tittar på lösning typ Cinderella samt för BDT vattnet en separat hålltank. CG/CTM tar in offerter.</p> <p>Sviktande golv i hall och kök. Grundkonstruktionen felbyggd, därav sviktande golv i hall och kök. Ingen röta kunde konstateras. Robert planerar för en besiktning och återkommer snarast med datum.</p> <p>Ny besiktning 24/4. Bärande delen ok.</p> <p>Förslag att ta bort befintlig matta och masonitskiva. Ersätta med spånskiva, 16 alt 18mm samt lägga plastmatta.</p> <p>Gunnar/BYO skapar underlag för kalkyl, vilken vi ska presentera för Skärgårdsstiftelsen. Golvmatta via Leif/BQA. Gun väljer färg.</p> <p>Gunnar/BYO menar att vi kan renovera och måla köksskåpen.</p>

Söd Ra - Södertörns Radioamatörer - SKØQO

Röd fetstil i Handlingsplanen
är aktivitet mm som är "resultat"
av styrelsemötet

Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
18	Ventilation. FNV förslag på en enkel lösning med två ventilatorer.					FNV instruerar men vilka genomför? CTM stämmer av med FNV när detta kan göras. Avvaktar besked från Nisse. Nisse gör en skiss/instruktion samt förslag på vem som kan göra detta?